

# clubMARRIOTT™

HONG KONG



## CLUB MARRIOTT™ 萬譽會會籍優惠

*(English below)*

萬譽會是一個涵蓋整個亞太地區的全面的餐飲會員計畫。萬譽會作為強大的餐飲及活動計畫，為您於16個國家及地區、17個品牌、330多家參與酒店和1,000多家餐廳及酒吧，提供各種住宿禮遇、餐飲優惠、以及其他專屬的誘人特權與體驗。

貴為香港沙田萬怡酒店會員，您可在一年12個月有效期內，於所有參與酒店及度假酒店都可享受到無限次數的用餐及住宿優惠。

### 會員卡優惠

#### 餐飲優惠

- 出示萬譽會會員卡，10人內于亞太區半參與萬豪國際酒店用餐時，可享食物及酒水帳單之八折優惠。

#### 住宿優惠

- 萬譽會會員于週末（週五及週六）入住亞太地區半參與的萬豪國際酒店（或一周七天任何一天入住半參與萬豪度假酒店）最高可獲得最優惠房價之八折優惠。



請瀏覽萬譽會網站[www.myclubmarriott.com](http://www.myclubmarriott.com)  
查看參與計畫之飯店、餐廳、酒吧名單及會籍優惠請  
繫酒店 +852 3940 8888 瞭解更多資訊  
下載 [萬譽會應用程式](#)



## CLUB MARRIOTT™ MEMBERSHIP BENEFITS

**Club Marriott™**, the most comprehensive region-wide food and beverage loyalty program across Asia Pacific. This powerful dining membership program gives exclusive access and experiences across 15 regions and 19 brands, with over 350 participating hotels and more than 1,000 restaurants and bars to choose from.

As a member of **Courtyard by Marriott Hong Kong Sha Tin**, you gain access to the following unlimited dining and accommodation benefits at participating hotels and resorts for 12 months.

### Membership Card

#### DINING:

- Up to 20% off food and beverage for up to 10 people at participating Marriott International hotels in Asia Pacific

#### ACCOMMODATION:

- Up to 20% off the Best Available Rate on weekend (Friday & Saturday) at participating Marriott International hotels (7 days a week in participating resorts) across the Asia Pacific region.



Please visit [www.myclubmarriott.com](http://www.myclubmarriott.com) for the latest listing of participating hotels, restaurants and bars as well as member exclusive offers.

Kindly contact hotel at **+852 3940 8888** for more information.

Download the [Club Marriott Mobile App](#)

